
Protokół Nr XLIX/2022 

sesji Rady Miejskiej w Opatowie 

odbytej w dniu 28 października 2022 roku 

 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 13.05 a zakończono o godz. 14.05.  

 

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście w osobach: 

1. Pan Grzegorz Gajewski –  Burmistrz Miasta i Gminy Opatów, 

2. Pan Marcin Słapek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Opatów, 

3. Przewodniczący jednostek pomocniczych Gminy Opatów – wg. Listy obecności (stanowi zał. do   

Protok.) 

4. Kierownicy referatów UMiG, kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy oraz pracownicy 

UMiG  

    w Opatowie. 

 

Porządek obrad sesji: 

 1. Otwarcie obrad  sesji. 

 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 4. Zatwierdzenie Protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Opatowie.  

 5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej z analizy oświadczeń majątkowych radnych 

za  

     2021 rok, 
   6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z analizy oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do  

       ich złożenia za 2021 rok,  

 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok, 

 b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów  

     na lata 2022 – 2035. 

 c) regulaminu określającego zasady, tryb korzystania i opieki nad świetlicą wiejską w Balbinowie,

 d) zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych  

      przez Gminę Opatów, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Sadowie a  

    Gminą Opatów w zakresie powierzenia zadań z zakresu zbiorowego odprowadzania ścieków, 

8. Przedstawienie Apelu Polskich Sadowników Ziemi Sandomierskiej w sprawie sytuacji  

    Producentów owoców i gospodarstw sadowniczych z dnia 29 września 2022 roku. 

9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Opatów  z działalności za okres pomiędzy sesjami. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski, sprawy różne i informacje. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Ad.1. 

Pani radna Beata Górecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej - dokonała otwarcia obrad XLIX sesji 

Rady Miejskiej w Opatowie, powitała radnych Rady Miejskiej, Pana Grzegorza Gajewskiego – 

Burmistrza Miasta i Gminy, Pana Marcina Słapka – Zastępcę Burmistrza Miasta i Gminy, 

przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy, pracowników Urzędu MiG oraz mieszkańców 

MiG Opatów. 

 

 

Ad.2. 

Pani radna Beata Górecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej - poprosiła radnych  o zalogowanie się 

terminalami do systemu. Na podstawie zalogowanych terminali do systemu i listy obecności 



stwierdziła prawomocność obrad sesji. W sesji uczestniczy 13 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. 

Wykaz  

zalogowanych terminali do systemu przedstawia załącznik Nr 1 do Protokołu. Lista ustalenia kworum  

stwierdzająca prawomocność obrad sesji przedstawia załącznik Nr 2 do Protokołu.  

 

 

Ad.3. 

 Pani  radna  Beata  Górecka -  Przewodnicząca Rady  Miejskiej –  przedstawiła 

proponowany porządek obrad sesji w treści jw., wnosząc jednocześnie o wycofanie z 

porządku obrad sesji  

z pkt 7 ppkt d) – podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Opatów, z powodu braku uzgodnień z 

Związkiem Nauczycieli Polskich. 

 

Rada Miejska przyjęła jednogłośnie bez użycia terminali wniosek o wycofanie z porządku 

obrad sesji z pkt 7 ppkt d) – podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania 

nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Opatów, 13 głosami ,,za’’, 0 

głosów  ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych.  

 

Radni nie zgłaszali uwag do zaproponowanego porządku obrad sesji. 

 

Rada Miejska przyjęła jednogłośnie w trybie głosowania jawnego imiennego 

zaproponowany porządek obrad sesji po wprowadzonych zmianach, 13 głosami ,,za’’, 0 

głosów  ,,przeciwnych’’  

i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Imienne 

głosowanie przyjęcia porządku obrad sesji przedstawia załącznik Nr 3 do Protokołu. 
 

 

 

Ad. 4. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że nie wpłynęły do 

niej żadne uwagi do Protokołu z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 28 września 2022 roku.  

 

 

Rada Miejska zatwierdziła jednogłośnie bez wniesienia uwag Protokół Nr XLVIII/2022 sesji Rady 

Miejskiej w Opatowie odbytej w dniu 28 września 2022 roku, 13 głosami „za”, 0 głosów 

,,przeciwnych’’  

i 0 głosów „wstrzymujących się’’. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Imienne głosowanie 

zatwierdzenia Protokołu przedstawia załącznik Nr 4 do Protokołu. 

 

 

Ad.5. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej -   przedstawiła pisemną informację z 

przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w Opatowie za 2021 rok . 

( stan. zał. do Protokołu ). 

 

Ad.6. 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy – przedstawił pisemną informację z analizy 

oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia za 2021 rok. (stan. zał. do Prot.) 

 

 

 



  Ad.7. 

  a) Pan  Martyna Rusak  –  Skarbnik  Gminy  –  przedstawiła  projekt I uchwały w sprawie zmian w      

budżecie Gminy Opatów na 2022 rok, 

 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Opatowie – przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

W sprawie przedstawionego projektu uchwały o głos poprosił radny p. Andrzej Żychowski, 

poprosił o zmianę błędnie napisanej ulicy w uzasadnieniu do projektu uchwały na poprawną 

nazwę Horodyskiego. 

 
 

Radni nie zgłaszali uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLIX/433/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok, 13 głosami ,,za’’, 0  

głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. W 

głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr  7a do Protokołu.  

   

 

 

b) Pani Martyna Rusak  – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 2022 – 2035,   

 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie 

– przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. ( stan. zał. do 

Prot. ). 

 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLIX/434/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Opatów na lata 2022 – 2035, 13 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu.  W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 7b do Protokołu.  

 

 

c) Pan Hubert Dziadczykowski  – Sekretarz Gminy – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

regulaminu określającego zasady, tryb korzystania i opieki nad świetlicą wiejską w Balbinowie, 

 

 

Pani radna Małgorzata Szczepańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki 

Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie – przedstawiła pisemną, pozytywną opinię Komisji do 

przedłożonego projektu uchwały. ( stan. zał. do Prot. ). 

 

 

W sprawie przedstawionego projektu uchwały o głos poprosiła radna p. Magdalena 

Masternak, podziękowała panom Burmistrzom i wszystkim zaangażowanym w projekt 

powstania świetlicy wiejskiej w Balbinowie. Zapytała o dwie kwestie w zakresie regulaminu: 



1.Czy wybrany jest opiekun świetlicy? 2.Czy będzie możliwość wynajmowania świetlicy na 

imprezy okolicznościowe? 

 

 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy Opatów – w odpowiedzi 

poinformował, iż nie jest jeszcze wyznaczony opiekun świetlicy, ale w porozumieniu 

wyznaczymy go wspólnie z panią radną oraz z sołtysem. Jeżeli chodzi o możliwości  

wynajmowania świetlicy na imprezy okolicznościowe dopiero po zakończeniu projektu 

będzie to możliwe. Na te chwilę nie będzie można jej komercyjnie wykorzystywać. 

 
 

Radni nie zgłaszali uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

 Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLIX/435/2022 w sprawie regulaminu określającego zasady, tryb korzystania i opieki nad 

świetlicą wiejską w Balbinowie, 13 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu.  W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 7c do Protokołu. 

 

 

e) Pan Hubert Dziadczykowski – Sekretarz gminy – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Sadowie a Gminną 

Opatów w zakresie powierzenia zadań z zakresu zbiorowego odprowadzania ścieków, 

 

 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie 

– przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. 

( stan. zał. do Prot. ). 

 

        Radni nie zgłaszali uwag do przedłożonego projektu uchwały  

 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLIX/436/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gmina Sadowie a Gminną Opatów w zakresie powierzenia zadań z zakresu zbiorowego 

odprowadzania ścieków,  13 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących 

się’’, która stanowi załącznik do Protokołu.  W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Imienne 

głosowanie przedstawia załącznik Nr 7e do Protokołu. 

 

 

Ad.8. Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – przedstawiła Apel 

Polskich Sadowników Ziemi Sandomierskiej w sprawie dramatycznej i nieprzewidywalnej 

sytuacji producentów owoców i gospodarstw sadowniczych. Apel został skierowany do p. 

Mateusza Morawieckiego – Premiera Rządu RP dnia 29.09.2022 roku. 

   
 

Ad.9. 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy – zabierając głos przedstawił sprawozdanie  

z działalności pomiędzy sesjami informując, że w tym okresie zarówno on i jego zastępca 

uczestniczyli w następujących spotkaniach i wydarzenia: spotkanie w sprawie rekultywacji 

wysypiska śmieci; p. Burmistrz  wziął udział w konferencji dot. samorządów; p. Burmistrz, 

zastępca Burmistrza oraz p. Przewodnicząca wzięli udział w uroczystości 60 – lecia 



powstania Szkoły na Górce oraz nadania szkole imienia Jana Piwnika Ponurego; p. 

Przewodnicząca B. Górecka, p. Przewodnicząca  M. Szczepańska p. zastępca Marcin Słapek 

oraz Burmistrz Grzegorz Gajewski reprezentowali Miasto Opatów na Święcie Kasztana w 

Modrym Kamieniu na Słowacji; uczestnictwo w spotkaniu w sprawie budowy mieszkań w 

ramach rządowego programu; odbyło się kolejne spotkanie z wykonawcami basenu 

opatowskiego; udział w inauguracji roku akademickiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku; 

udział w święcie edukacji w przedszkolu oraz szkole podstawowej Nr.1; udział w spotkaniu 

komitetu OSI Dolina Wisły; Ponadto wzięcie udziału w uroczystym podpisaniu umowy na 

przebudowę budynku Komendy Powiatowej w Opatowie; p. burmistrz Marcin Słapek wziął 

udział w święcie edukacji w szkole podstawowej Nr.2; udział w olimpiadzie specjalnej w 

Liceum Ogólnokształcącym w Opatowie; 

Pan Burmistrz wraz z grupą radnych oraz mieszkańców wziął udział w uroczystości 80 

rocznicy likwidacji Getta w Opatowie; udział w uroczystości odsłonięcia lapidarium na 

terenie parku opatowskiego; odbył się również odbiór drogi Kobylany – Strzyżowice; p. 

burmistrz wziął udział w drugiej olimpiadzie przedszkolaka; Pan Burmistrz poinformował 

również, iż na ten moment Gmina Opatów wypłaciła dodatki węglowe w kwocie 4,5 mln. zł. 

Czekamy na kolejne środki z budżetu centralnego przez wojewodę. Dodał również, że jeśli 

chodzi o węgiel, który będzie dystrybułowany przez Gminę Opatów, na razie nie może być 

realizowany, ponieważ nie ma jeszcze ustawy, która pozwala zakupić węgiel i za pomocą 

przedsiębiorców dystrybuować do mieszkańców. Ustawa czeka na podpis u prezydenta. Pan 

burmistrz poinformował, że jest po rozmowach z opatowskimi  przedsiębiorcami, którzy 

zajmują się sprzedażą węgla są zainteresowani by pomóc w dystrybucji. Burmistrz poprosił 

by osoby zainteresowane kupnem węgla zgłaszali się do urzędu by wypełnić deklarację 

zainteresowania zakupu węgla. 

 

 

 Radni nie zabierali głosu w tym punkcie obrad sesji. 

 

 

Ad. 10. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała Radę, że 

interpelacje i zapytania na piśmie nie wpłynęły.  

 

 

Ad.11. 

W wolnych wnioskach, sprawach różnych  i informacjach głos zabrali: 

 
Pan radny Wiesław Suska – poruszył sprawę szerokości dróg na drogach gminnych. Poinformował, 

iż mieszkańcy zgłaszają  problem przejazdu dużych maszyn rolniczych do swoich pól. Poprosił czy 

można by było ten problem rozwiązać? Poinformował również o drugim problemie zgłaszanym przez 

mieszkańców w sprawie drzew oraz krzaków położonych blisko dróg. Zarządcy dróg nie 

wystarczająco dbają o wycinanie, tychże krzaków i dochodzi do niepotrzebnych uszkodzeń pojazdów 

samochodowych jak również jest to bardzo niebezpieczne dla ludzi. Pan radny odniósł się również do 

Apelu Polskich Sadowników Ziemi Sandomierskiej powiedział, iż jest to drugi apel w tym roku 

złożony do Premiera RP. Powiedział, że  dużym problemem dla rolników i sadowników jest teraz 

handel ze wschodem. 

 

 

Odpowiedzi na poruszone zagadnienia przez radnych udzielił p. Burmistrz Grzegorz Gajewski 

informując:  

 



- w kwestii szerokości dróg dojazdowych do pól poinformował, że problem jest dość dobrze znany, 

drogi te zbudowane były jeszcze w czasach, kiedy jeździły furmanki na małe ciągniki. Problem jest 

taki, że teren, który znajduje się obok drogi jest terenem nie stanowiącym  własności gminy to tereny 

prywatne. Gmina jak najbardziej chciałaby poszerzyć te drogi jednak to wymagałoby by rolnicy część 

gruntu prywatnego przekazali gminie. W ten sposób można by było ten problem rozwiązać. 

 

- w sprawie problemu nie wyciętych drzew oraz krzaków pan burmistrz powiedział, że przy każdej 

interwencji staramy się porządkować drogi tak by nie zagrażały bezpieczeństwu naszych 

mieszkańców. 

 

 

 

Na tym zakończono realizację tego punktu obrad sesji. 

 

 

 

Ad.12. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – przyjętą formułą dokonała 

zamknięcia   obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Opatowie. 

 

 

 

 

Na tym Protokół zakończono. 

 

 

 

 

               Protokołowała:                                                                                      Przewodnicząca 

                       Rady Miejskiej w Opatowie 

              ( mgr Karolina Frejlich )        

  

                            ( mgr Beata Górecka ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pełny przebieg obrad sesji pod adresem:  

 

https://transmisjaobrad.info/videos/9087/sesja-rady-miejskiej-w-opatowie  

https://transmisjaobrad.info/videos/9087/sesja-rady-miejskiej-w-opatowie

